
Geacht college,

Hierbij bieden wij u aan het wijkverslag 2024 van de wijkraad Lombardijen.

Het voorliggende wijkverslag is door de wijkraad in het informele overleg van 23 januari

2025 vastgesteld en zal formeel worden bekrachtigd op 6 februari 2025.

Toegevoegd is de 12-maanden rapportage van het Jaaractieplan 2024. Er zijn zes acties

op oranje gezet, wat betekent dat deze in 2024 nog niet naar tevredenheid zijn

uitgevoerd.

De wijkraad vraagt aandacht voor twee van deze oranje acties.

De eerste is Speeltuin Smeetsland (pagina 5 in de 12-maanden rapportage) die aangepakt

is, maar waarbij de gemeentelijke objecten in de openbare ruimte (de bankjes) zijn vergeten

en er verwaarloosd uitzien. Zij hebben minimaal een verfbeurt nodig. Wethouder Simons

heeft toegezegd in de openbare vergadering van december om op de uitvoering hiervan

toe te zien.

Het tweede aandachtspunt is ‘kinderen kunnen goedkoper of gratis’ naar de speeltuin

(pagina 7 in de 12-maanden rapportage). Het is moeilijk gebleken om deze actie

gerealiseerd te krijgen. De wijkraad voert daarom zelf een initiatief uit in 2025 met de

Stichting Kids waarbij kinderen met een strippenkaart 5 keer gratis naar de speeltuin in

Lombardijen kunnen. De wijkraad streeft echter naar een structurele oplossing en houdt

hierbij vast aan de toezegging van wethouder Achbar om naar deze oplossing te zoeken.
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Voorwoord
Voor u ligt het jaarverslag 2024 van de Wijkraad Lombardijen. Het was voor ons
een bewogen jaar. Dat kwam omdat we halverwege het jaar geheel onverwacht
afscheid moesten nemen van ons wijkraadslid Henk Sterkman. Hij overleed op
de leeftijd van 83 jaar. Henk bleef tot het laatste moment strijdbaar en bezig met
zijn missie tegen armoede, juist ook in onze wijk Lombardijen. Je kunt oprecht
zeggen dat Henk in het harnas gestorven is. Als wijkraad spraken we bij zijn
overlijden de ambitie uit om in het spoor van Henk verder te gaan: Voor
Lombardijen en tegen armoede.

Er zijn in 2024 dingen gerealiseerd waar we met trots op terug kunnen kijken. Het
was namelijk het jaar waarin er een jongerenhub in Lombardijen geopend werd.
Dat was vanaf dag 1 een wens van de Wijkraad en de Wijkraad nam het op in
zijn eerste jaaractieplan, ondanks een negatief advies van de gemeentelijke clusters. Het is voor ons
het toonbeeld dat een jaaractieplan best ambitieus mag zijn, omdat het de enige manier is om dingen
gedaan te krijgen die niet meteen via het reguliere beleid gerealiseerd worden.

In 2024 kreeg Rotterdam een nieuwe burgemeester. Ook dat ging niet ongemerkt voorbij in onze wijk.
Door de Stadsmarinier werd tegen het einde van zijn ambtstermijn nog een mooie bijeenkomst met
scheidend burgemeester Aboutaleb belegd. Het weer zat niet mee, maar toch nam een groot deel van
onze inwoners de gelegenheid te baat om in een persoonlijke ontmoeting afscheid te nemen van de
man die jarenlang het boegbeeld van Rotterdam was. Ook werd er vanuit de wijk meegedacht over de
wensen rondom een nieuwe burgemeester. De Wijkraad belegde op verzoek van de griffie van de
gemeenteraad een extra bijeenkomst voor de inwoners van Lombardijen waarin zij hun wensen voor
een nieuwe burgemeester kenbaar konden maken. De opbrengst ervan werd gedeeld met de
gemeenteraad. Een van de suggesties die vanuit onze inwoners naar voren kwam was de suggestie
die uiteindelijk door de gemeenteraad werd overgenomen: Carola Schouten werd onze nieuwe
burgemeester.

Naast deze positieve zaken, waren er uiteraad ook in het afgelopen jaar de nodige zorgen die om
aandacht vroegen. Eén daarvan betrof de portefeuille van onze eigen wijkwethouder en ging over de
huisvesting van bijzondere doelgroepen. Inwoners spraken in en dat leidde uiteindelijk tot een gesprek
in het stadhuis met de betrokken instelling en ook tot een aantal maatregelen die door de bewoners
gewenst waren. Het is een mooi voorbeeld hoe de inbreng van inwoners via de Wijkraad
gekanaliseerd kan worden om uiteindelijk van invloed kan zijn op beslissingen die aan de Coolsingel
genomen worden. Laten we dat vasthouden en met elkaar, inwoners en Wijkraad van Lombardijen er
samen de schouders onder steken om Lombardijen verder op de kaart te zetten, zodat uiteindelijk het
mooie dat Lombardijen te bieden heeft weer de boventoon voert als het om onze wijk gaat. Laat het
feit dat dat niet zonder slag of stoot gaat en er daarbij best wel hobbels te overwinnen zijn ons er niet
van weerhouden om ons blijvend in te zetten voor verbeteringen in de wijk. In de geest van één van
onze actiefste wijkgenoten: Voor een Mooi, Schoon en Veilig Lombardijen!

Rotterdam-Lombardijen, 30 januari 2025

Albert Elzinga (Voorziiter Wijkraad Lombardijen)
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Samenstelling wijkraad 2024

Bij de aanvang van het jaar 2024 was de samenstelling van de wijkraad als volgt.

Albert Elzinga (voorzitter)
Cary Lindeborg
Jerry Lussenburg
Henk Sterkman
Maartje Swart
Orsine Muntslag
Rand Aljarab

In verband met haar verhuizing naar Vlaardingen, trad Rand Aljarab in het begin van 2025 af. In haar
plaats werd op 7 maart 2024 Abdel Bouzidi geïnstalleerd als lid van de Wijkraad.

Albert Elzinga werd in april herkozen als voorzitter.

Op 27 juni 2024 overleed Henk Sterkman. Hij werd opgevolgd door Angelo de Klerk, die op 5
september 2024 werd geïnstalleerd.

Aan het einde van het jaar 2024 was de samenstelling van de Wijkraad derhalve als volgt.

Abdel Bouzidi
Albert Elzinga (voorzitter)
Angelo de Klerk
Cary Lindeborg
Jerry Lussenburg
Maartje Swart
Orsine Muntslag
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Participatie

Inspraak van bewoners bij wijkraad bijeenkomsten

De wijkraad heeft in 2024 elf openbare bijeenkomsten gehouden. Ze vonden plaats in de
Johanneskerk (Molièrebuurt), het Zonnelicht (Aristotelesstraat), de NEBO-kerk (Karl
Marxbuurt/Smeetsland) en Sanna op Zuid (Van Langendonckstraat). De wijkraad heeft ervoor
gekozen om verspreid over de wijk te vergaderen, maar het aantal locaties dat daarvoor geschikt is is
zeer beperkt in Lombardijen. De ambitie is uitgesproken om als de nieuwe Baroeg gereed is, daar een
middelpunt van de wijk van te maken en in dat kader ook de openbare wijkraadbijeenkomsten daar te
gaan beleggen.

Bewoners kunnen inspreken voorafgaand aan de openbare bijeenkomsten en hier is bij vrijwel alle
vergaderingen gebruik van gemaakt.
Onderwerpen waar bewoners op deze bijeenkomsten aandacht voor vroegen zijn de volgende:

- Vuil in de wijk - naastplaatsingen;
- Parkeerdruk in de wijk (met name voordat betaald parkeren werd ingevoerd) in het bijzonder

rond station Lombardijen, mede als gevolg van bestemmingsverkeer voor het
Maasstadziekenhuis

- Verkamering van woningen en de impact van het nieuwe vergunningenbeleid van de
gemeente

- Overlast van opvanglocatie Antes Hippiashof en aandacht voor de huisvesting van bijzondere
doelgroepen in het algemeen;

- De ambities van energiecoöperatie Zon op Zuid;
- Verkeersonveiligheid en parkeeroverlast bij de Moskee aan de Socratesstraat;
- Invoering betaald parkeren en (late) toekenningen van parkeervergunningen en

toewijzingsprocedure van vergunningen voor voertuigen voor mindervalide personen.

Er zijn daarnaast diverse toehoorders en gasten geweest bij de vergaderingen. Leden van de wijkraad
zijn met hen in gesprek gegaan voorafgaand aan of na afloop van de vergadering.

Participatie voor het wijkakkoord/Jaaractieplan

De wijkraad heeft een nieuwjaarsreceptie gehouden op 12 januari 2024 in Sanna op Zuid. Het was
een informele bijeenkomst waar meer dan 120 mensen aanwezig waren. De voorzitter heeft verteld
waar de wijkraad zich in 2203 mee bezig heeft gehouden, en stelde
alle leden van de wijkraad aan de inwoners voor. Tijdens deze
bijeenkomst hebben bewoners, ambtenaren en wijkraadsleden met
elkaar kennis kunnen maken en zijn tussen het georganiseerde
entertainment in, goede gesprekken gevoerd.

De gemeenteraad van Rotterdam had om input gevraagd voor een
profiel voor de nieuwe burgemeester. De wijkraad heeft op 28
maart 2024 een extra informele bijeenkomst voor de inwoners van
Lombardijen georganiseerd waar bewoners hun mening konden
geven. Dat werd gedaan in een open sfeer, waarbij de wensen en
aanbevelingen letterlijk op de achterkant van een bierviltje (met het
logo van de Wijkraad) werden geschreven. Ook zijn er adviezen
opgehaald bij de inwoners van Lombardijen welke zaken uit onze
wijk bij het aantreden van de nieuwe burgemeester meteen onder zijn of haar aandacht zouden
moeten worden gebracht. De opbrengst van de bierviltjes is samen met de bierviltjes zelf aan de
gemeenteraad gestuurd. De adviezen over onze week zijn verwerkt in een brief aan de nieuwe
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burgemeester, die gebundeld met andere adviezen, door de griffie uiteindelijk in boekvorm aan
burgemeester Schouten zijn aangeboden. Helaas is dat bij het verwerken van ons advies
niet helemaal goed gegaan, maar dat heeft de griffie recht gezet en daarbij onze oorspronkelijke brief
nog een keer expliciet onder de aandacht van de burgemeester gebracht.

Deelname aan netwerken in de wijk en in de stad

De leden van de wijkraad zijn actief in de wijk en ook richting de
gemeente om geïnformeerd te blijven, te netwerken en als dat
kan samen te werken. Een mooi voorbeeld hiervan is de
samenwerking met de ondernemers in onze wijk die gezocht is
rond het Sinterklaasfeest, om een feest te laten zijn voor alle
kinderen in de wijk. Leden van de Wijkraad nemen ook deel aan
overleggen met Havensteder/het Huurdersplatform Lombardijen
en het Armoedeplatform en de voorzitter woont ook zo af en toe
het wekelijkse veiligheidsoverleg in de wijk bij. Daarnaast is op
initiatief van de nieuwe Gebiedsdirecteur Zuid een overleg
opgestart van de voorzitters van de wijkraden in Rayon Zuid met
als primair doel om zaken te bespreken die de wijkraden
overstijgen. Leden van de wijkraad grepen ook de gelegenheid
aan om aanwezig te zijn bij overleggen/informele samenkomsten
georganiseerd door de gemeenteraad. Tot slot doet de Wijrkaad

mee in de Like Je Wijk alliantie, een samenwerking voor het uitgeven van een driemaandelijkse
wijkkrant die huis aan huis verspreid wordt in Lombardijen.

Bijpraten en meedenken over projecten

De wijkraad is betrokken bij de ontwikkeling van het transformatieproject Toekomstperspectief
Lombardijen en de nieuwbouw Baroeg. Ook werd de Wijkraad bijgepraat over de nieuwbouwplannen
rond de Kop van Homerus. Het mobiliteitsproject de Roseknoop is in 2024 afgerond, de Wijkraad
Lombardijen nam samen met andere wijkraden deel aan de klankbordgroep die rond dit project
gevormd werd. Vanuit de Wijkraad wordt ook geparticipeerd in de klankbordgroep die werd opgericht
rond de komst van Van Leeuwen Recycling naar Lombardijen. Een beslissing van de gemeenteraad
waarvan de Wijkraad het college gevraagd heeft deze beslissing te heroverwegen. De zaak lijkt
momenteel in een impasse te zitten. Er worden weinig ontwikkelingen gemeld en de klankbordgroep is
eind 2024 al lange tijd niet meer bijeen geweest. De enige ontwikkeling die zich eind 2024 voordeed
waren de woorden die wethouder Simons bezigde in de openbare vergadering van de Wijkraad in
december 2024. Hij zinspeelde er nadrukkelijk op dat de verplaatsing van Van Leeuwen naar
Lombardijen weleens niet door zou kunnen gaan.

Bezoek wethouders aan de wijkraad
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In 2024 zijn naast wijkwethouder Buijt ook de wethouders Mohamed-Hoesein, Versnel, Simons en
Achbar op bezoek geweest bij de Wijkraad. De Wijkraad heeft daarbij het gesprek vriendelijk en open
gevoerd, waarbij ook kritische vragen gesteld zijn en gedeeld is wat er speelt in de wijk.
Zo kreeg wethouder Buijt vragen over het uiblijven van het
vertrek van Antes en de roep om cameratoezicht vanwege het
gevoel van onveiligheid rond hun locatie in Lombarijden.
Bij wethouder Mohamed-Hoesein (armoede) werd onder
andere energie-armoede met als gevolg schimmelhuizen ter
sprake gebracht.
Wethouder Versnel werd vergezeld van de directeur van het
Nationaal Programma Rotterdam-Zuid (“NPRZ”). Met hen werd
gesproken over de betekenis die dit programma voor
Lombardijen zou kunnen hebben. Daarbij is specifiek aandacht
gevraagd voor de verschillende buurten die er in Lombardijen te
onderscheiden zijn. De inschatting van de Wijkraad is dat de
cijfers die NPRZ gebruikt in drie van de vier buurten onder het
gemiddelde cijfer voor heel de wijk liggen.
Met wethouder Simons ging de Wijkraad in gesprek over het
functioneren van Wijk aan zet en heel concreet over de staat
van teruggekeerd meubilair in de gerenoveerde speeltuin
Smeetsland. Ook werd met hem gesproken over de impact van
het niet doorgaan van de Cultuurcampus op de verplaatsing van Van Leeuwen naar Lombardijen.
Tot slot werd met wethouder Achbar o.a. gesproken over de toegankelijkheid van de website van de
gemeente Rotterdam en de rol van de gemeente naar de burger bij verdere digitalisering. Ook werd
doorgesproken over het nieuwe beleid rond volkstuinen.
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Adviezen

In 2024 is de Wijkraad diverse malen benaderd door de gemeentelijke organisatie met het verzoek
een advies over een bepaald onderwerp uit te brengen. In dat kader zijn de volgende adviezen aan de
gemeenteraad en het college uitgebracht.

ONDERWERP SOORT ADVIES STATUS
AFHANDELING

Input voor het profiel van een nieuwe burgemeester GEVRAAGD AFGEHANDELD
Evenementenbeleid GEVRAAGD AFGEHANDELD
Reactie Wijkakkoord GEVRAAGD AFGEHANDELD
Winkelsluitingstijden nachtwinkels GEVRAAGD AFGEHANDELD
Bibliotheek meerjarenbeleid 2025-2028 GEVRAAGD AFGEHANDELD
Ontwerp Koers op Zuid 2040 GEVRAAGD AFGEHANDELD
APV Wijziging algemeen Aanwijzingsbesluit GEVRAAGD AFGEHANDELD
Langere openingstijden Wijkhub Lombardijen GEVRAAGD IN BEHANDELING
Alcoholverbodgebieden 2025-2027 GEVRAAGD AFGEHANDELD
Concept Plan Toekomstvast Tramnet 2030 GEVRAAGD AFGEHANDELD
Consultatie vervoerplannen 2025 metro tram bus GEVRAAGD AFGEHANDELD
Financiële kaders bewonersinitiatieven GEVRAAGD AFGEHANDELD

Ook werden er nog ongevraagde adviezen door de Wijkraad uitgebracht. Dat begon met het aandacht
vragen voor de afhandeling van meldingen die via de MeldR app gedaan worden. Er is met gewezen
op de communicatie met de burger en de noodzaak om die in te richten vanuit het perspectief van de
burger: Een melding is niet afgehandeld als die is doorgezet naar de juiste afdeling, maar als die juiste
afdeling daadwerkelijk wat gedaan heeft met de melding.

Daarnaast was er op verzoek van de griffie een advies aan de nieuwe burgemeester geschreven, op
het moment dat nog niet bekend werd wie dat zou worden. In deze brief is de input doorgegeven die
door de Wijkraad was opgehaald tijdens een bewonersavond in maart 2024. Advies wordt onder meer
gegeven hoe de nieuwe burgemeester zijn/haar betrokkenheid kan tonen en hoe de kracht van onze
wijk als één van de groenste van Rotterdam kan worden ingezet als een voorbeeld voor de hele
gemeente. Ook wordt geadviseerd het beleid wijkgeleid te maken in plaats van wijkgestuurd en voorop
te stellen dat de burger maar één Rotterdam kent en ervaart en dat het naar elkaar doorverwijzen van
afdelingen binnen de gemeente daar niet bij past. .

Ook werden onze eerdere adviezen inzake de zorgen die bestaan na het verruimen van het
vergunningvrij verkameren, nog een keer onder de aandacht van wethouder Versnel gebracht. Dat
gebeurde naar aanleiding van een NPRZ netwerkborrel, in het perspectief van de regels die zouden
gelden voor focuswijken. Wellicht dat onze wijk als geheel niet aan de daarvoor geldende criteria
voldoet, maar de Wijkraad denkt dat voor drie van de vier buurten in Lombardijen wel eens anders zou
kunnen liggen als daar separaat naar gekeken wordt.
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Wijkakkoord

De Wijkraad heeft tot taak het samen met de gemeentelijke organisatie en de wijknetwerken
vormgeven van de wijkakkoorden, het in concept vaststellen van de bij het wijkakkoord horende
jaaractieplannen en het monitoren hiervan.
Conform de collegetarget beoordeelt de wijkraad de voortgang van de acties in de 12-
maandsrapportage van het jaaractieplan.

De wijkraad heeft de 12-maandsrapportage van het jaaractieplan 2024 vastgesteld (zie bijlage 2) met
de volgende verdeling van de kleuren:

Groen - acties behaald: 37
Rood - acties niet behaald: 0
Oranje - acties die doorschuiven naar 2025: 6
Wit - acties die niet-uitvoerbaar zijn
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Representatie

Namens het gemeentebestuur verricht de Wijkraad representatieve taken.De wijkraad brengt een
felicitaitiebezoek met een bloemetje aan jubilarissen uit de wijk die hier prijs op stellen. In 2024 ging
het om 5 bezoeken: 2 bezoeken aan een 100-jarige inwoner en 3 bijzondere huwelijksjubilea.

Het echtpaar Kruithof Kremer - Barbier (65 jaar getrouwd)

Het echtpaar Keuning (60 jaar getrouwd)
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Mevrouw Posthumus-Bakker (100e verjaardag)

Het echtpaar Snijders (65 jaar getrouwd)
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Bijlage

Bewonersinitiatieven 2024

Er zijn in 2024 20 gehonoreerde bewonersinitiatieven. We nemen ze op in onderstaand overzicht.

Bewonersinitiatieven Totaal
Lombardijen, 23-1765 Kerstfeest -111
Lombardijen, 23-1811 Kerstcircus 2023 -226
Lombardijen, 23-2001 Een bloeiende start 2.862
Lombardijen, 24-0048 Sweetkingsday 2024 deel 2 15.000
Lombardijen, 24-0123 Activiteitencommissie Lombarde 3.325
Lombardijen, 24-0136 Iftar en Suikerfeest 2.500
Lombardijen, 24-0334 Paasactiviteit Vrijlandt 1.997
Lombardijen, 24-0375 Bingo Fever 1.245
Lombardijen, 24-0410 Koningsdag bij Sanna op Zuid 1.950
Lombardijen, 24-0754 Zomeractiviteiten 6.543
Lombardijen, 24-0805 Spinozapark Festival 2024 9.818
Lombardijen, 24-0818 Bewoners buurtfeest 2.366
Lombardijen, 24-0845 Bloemen voor de Dickensstraat 2.794
Lombardijen, 24-1022 Summerfest 2.294
Lombardijen, 24-1264 Halloween bij het Maeterlinckkwartier 3.400
Lombardijen, 24-1265 Bloemmanden aan lantaarnpalen 3.760
Lombardijen, 24-1496 Dag van de omhelzing 2.245
Lombardijen, 24-1503 Lombatuin Openingsfeest 2.750
Lombardijen, 24-1550 Kerst in Spinozapark 1.503
Lombardijen, 24-1658 Kerstviering ouderen Lombardijen 450
Lombardijen, 24-1735 Kerstmarkt 2024 Krajicek veldje 3.575
Lombardijen, 24-1847 Kerstbrunch 750

70.790

Er zijn daarnaast 12 voorstellen ingetrokken en 3 afgewezen. Een vertegenwoordiging van de
wijkraad vormt samen met de wijknetwerker de jury en adviseert over de aanvragen waarna de
Wijkraad het definitieve besluit neemt. In alle gevallen heeft de Wijkraad het uitgebrachte advies
(honoreren dan wel afwijzen) gevolgd.
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Bijlage

12 maanden rapportage 2024



Jaaractieplan
Wijkraad Lombardijen

Jaar 2024

Rapportagedatum 28-01-2025

Datum vastgesteld 28-01-2025

Soort rapportage Verkorte wijkraadrapportage

Rapportage over periode 12 mnd

Doelen

1 Een gezonde en opgeruimde buitenruimte

2 Minder armoede op korte en lange termijn

3 Prettig wonen met elkaar

4 Waar bewoners zich veilig en gehoord voelen

5 Waar voor iedereen wat te doen is

Verwacht te behalen resultaat: 86.05%

Legenda situatie

Wit Actie is niet uitvoerbaar, besloten door College.

Groen Actie is gerealiseerd.

Groen Actie wordt op afzienbare termijn volledig gerealiseerd.

Groen Actie is deels gerealiseerd en hoeft niet te worden afgemaakt.

Oranje Actie schuift door naar het nieuwe jaar.

Oranje Actie loopt door in het nieuwe jaar.

Rood Actie is niet meer nodig / gewenst.

Rood Actie is niet of onvoldoende gerealiseerd.

1 van 14



Overzicht Acties

Situatie

Doel 1 Een gezonde en opgeruimde buitenruimte

Resultaat 1.1 De wijk ziet er netjes uit; minder rommel op straat of vuil naast de container
Actie 1.1.1 2 acties 'Mijn straat is schoon!' groen
Actie 1.1.2 Actief promoten van containeradoptie groen
Actie 1.1.3 Schouwen voor extra prullenbakken groen

Resultaat 1.2 Fijne en veilige sport- en speelplekken
Actie 1.2.1 Goede Speeltuinen oranje
Actie 1.2.2 Op zoek naar een sportplek voor ouderen groen
Actie 1.2.3 Verbetering speelplek Platobuurt groen

Resultaat 1.3 Minder parkeeroverlast
Actie 1.3.1 4  handhavingsacties op parkeeroverlast groen
Actie 1.3.2 Voldoende parkeerplekken in Lombardijen oranje

Doel 2 Minder armoede op korte en lange termijn

Resultaat 2.1 Extra hulp voor bewoners die dat nodig hebben
Actie 2.1.1 Armoede-platform/netwerk groen
Actie 2.1.2 In Lombardijen komt een weggeefkast voor menstruatieproducten groen
Actie 2.1.3 Steun voor de kledingbank Rotterdam-Zuid groen

Resultaat 2.2 Kinderen die leven in armoede worden ondersteund
Actie 2.2.1 Extra uren maken buiten school oranje
Actie 2.2.2 In de wijk ontbijten groen
Actie 2.2.3 Kinderen kunnen goedkoper of gratis naar de speeltuin oranje

Resultaat 2.3 Voorkomen van armoede
Actie 2.3.1 5 Wijk-Werktafels groen
Actie 2.3.2 Omgaan met geld voor kinderen en jongeren groen
Actie 2.3.3 Toeslagen en regelingen zijn bekend groen

Doel 3 Prettig wonen met elkaar

Resultaat 3.1 Bewoners zijn  trots
Actie 3.1.1 Betere aansluiting van lombardijen op OV groen
Actie 3.1.2 Community building groen
Actie 3.1.3 Wij laten van ons horen groen

Resultaat 3.2 Een gemêleerde wijk
Actie 3.2.1 Melden van (woon)overlast groen
Actie 3.2.2 Onderzoek zelfbewoningsplicht in Lombardijen! groen
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Actie 3.2.3 Zorgpartijen en omwonenden groen

Resultaat 3.3 hedendaagse woningen
Actie 3.3.1 Energiebesparende maatregelen groen
Actie 3.3.2 Energiezuinigere huurwoningen oranje

Doel 4 Waar bewoners zich veilig en gehoord voelen

Resultaat 4.1 Bewoners voelen zich veilig
Actie 4.1.1 4 Integrale acties groen
Actie 4.1.2 Buurtpreventie groen
Actie 4.1.3 Veiligheidsbeleving in beeld groen

Resultaat 4.2 Overheidsinstanties makkelijk bereikbaar
Actie 4.2.1 Klachten over 14010 en MeldR groen
Actie 4.2.2 Meldingen uit Lombardijen oranje
Actie 4.2.3 Wijkhub open en toegankelijk groen

Resultaat 4.3 Paden en wegen zijn veilig, toegankelijk en goed begaanbaar
Actie 4.3.1 4 Handhavingsacties verkeer groen
Actie 4.3.2 Fietsen van Molierebuurt naar de winkels op de Spinozaweg groen
Actie 4.3.3 Verkeersonderzoek Pascalweg (incl. Guido Gezelleweg) groen

Doel 5 Waar voor iedereen wat te doen is

Resultaat 5.1 Er is levendigheid op straat
Actie 5.1.1 Evenementen in Lombardijen groen
Actie 5.1.2 Sinterklaasintocht in Lombardijen groen
Actie 5.1.3 Zondagmiddag in het park groen

Resultaat 5.2 Er is voor jongeren genoeg te doen om zich te vermaken, te ontwikkelen en geld te
verdienen

Actie 5.2.1 2 Jeugdnetwerkbijeenkomsten groen
Actie 5.2.2 4x in gesprek met SOL over activiteiten voor jongeren groen
Actie 5.2.3 Met Jongeren in gesprek groen

Resultaat 5.3 Plek voor activiteiten
Actie 5.3.1 Activiteiten voor ouderen groen
Actie 5.3.2 Jong en Oud groen
Actie 5.3.3 Jongerenhub, meer ruimte voor activiteiten groen
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Acties uitgebreid

Doel 1 Een gezonde en opgeruimde buitenruimte Situatie
Resultaat 1.1 De wijk ziet er netjes uit; minder rommel op straat of vuil naast de container

Actie 1.1.1 2 acties 'Mijn straat is schoon!' groen

Stand van zaken In de week van maandag 1 tot en met vrijdag 5 juli hebben de schoonmaakacties
plaatsgevonden op Guido Gezelleweg en van Woestijnestraat, op het moment van
schoonmaken was de problematiek niet extreem aanwezig. Dit heeft geresulteerd in een
bredere aanpak waardoor Schone Stad een extra ronde door de wijk heeft gedaan. Naast
Schone Stad, waren ook de collega's van Toezicht en Handhaving aanwezig met een
toezichtpost. Ook zijn er collega's aan de slag gegaan met de bestrating op de Guido
Gezelleweg.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Stadsbeheer

Actie 1.1.2 Actief promoten van containeradoptie groen

Stand van zaken Een projectleider van Schone Stad heeft op basis van gegevens achterhaalt dat de
Homerusbuurt in vergelijking met andere gedeeltes van de wijk weinig containeradoptanten
heeft. Het werven van containeradoptanten zal dan ook gefocust zijn op deze buurt.
Op donderdag 25 juli heeft de wijkconciërge Albert Boontjes een Containeradoptanten BBQ
georganiseerd om de huidige containeradoptanten te bedanken voor hun inzet. Uit deze
bijeenkomst zijn er ook leuke ideeën gekomen om nieuwe containeradoptanten te werven.
Een van de ideeën zijn we aan het uitwerken, het idee om de containers die (nog) niet
geadopteerd zijn in de Homerusbuurt te voorzien van een sticker met daarin de oproep om
de container te adopteren. De projectleider Schone Stad heeft dit verder opgepakt, samen
met de communicatieafdeling. Daarnaast zal er ook een interview gaan plaatsvinden met een
van de huidige containeradoptanten om aan te geven wat voor positief effect het heeft op de
wijk als een container wordt geadopteerd.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Stadsbeheer

Actie 1.1.3 Schouwen voor extra prullenbakken groen

Stand van zaken Moet nog worden ingepland door de wijkraad. Wijkraad zal via de wijkraadscoördinator op de
lijn moeten komen met een datum zodat SB met de juiste collega’s kan aansluiten.  Let wel,
dit gaat om behoeftebepaling.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Stadsbeheer

Resultaat 1.2 Fijne en veilige sport- en speelplekken
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Actie 1.2.1 Goede Speeltuinen oranje

Stand van zaken Speeltuinverenigingen zijn zelf verantwoordelijk voor het speeltuingebouw. Stichting KIDS
weet dat het gebouw van speeltuin Pascal vervangen moet worden. Ze hebben een lange
termijnvisie (binnen drie jaar nieuw gebouw) en zien ook zeker kansen om aan te sluiten bij
wijkvernieuwing Lombardijen. Het realiseren van een nieuw gebouw kost tijd en geld. Voor
Speeltuin Smeetsland ligt momenteel een schetsontwerp voor het nieuwe gebouw klaar. Nu
gaan ze beginnen met het maken van de begroting en tenslotte het werven van fondsen en
aanvragen van subsidie.

Situatie Actie loopt door in het nieuwe jaar.
Door wie Maatschappelijke ontwikkeling

Actie 1.2.2 Op zoek naar een sportplek voor ouderen groen

Stand van zaken Wijkraad neemt contact op met sportvereniging DRL voor behoeftebepaling sportplek voor
ouderen. Op het moment dat de vernieuwing van speelplekken aan de orde is zal SB in
participatie altijd ruimte maken, zodat de wensen en behoeften aangegeven kunnen worden.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Stadsbeheer

Actie 1.2.3 Verbetering speelplek Platobuurt groen

Stand van zaken In uitvoering. Bewoners hebben een informatieve brief ontvangen met de planning. In de brief
staat ook duidelijk vermeld waar er meer informatie over dit project te vinden is en dat zij zich
kunnen richten aan de omgevingsmanager voor inhoudelijke vragen.

Situatie Actie wordt op afzienbare termijn volledig gerealiseerd.
Door wie Stadsbeheer

Resultaat 1.3 Minder parkeeroverlast

Actie 1.3.1 4  handhavingsacties op parkeeroverlast groen

Stand van zaken Heeft reeds 4 maal plaatsvonden en wordt daarnaast in de reguliere surveillance ook
meegenomen. Met de invoering van betaald parkeren vindt de handhaving ook per scanauto
plaats.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Stadsbeheer

Actie 1.3.2 Voldoende parkeerplekken in Lombardijen oranje

Stand van zaken Parkeertelling zal begin 2025 worden uitgevoerd. Afhankelijk van de uitkomst daarvan kan
gekeken worden naar maatregelen om de parkeedruk te verminderen.

Situatie Actie loopt door in het nieuwe jaar.
Door wie Stadsontwikkeling
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Doel 2 Minder armoede op korte en lange termijn Situatie
Resultaat 2.1 Extra hulp voor bewoners die dat nodig hebben

Actie 2.1.1 Armoede-platform/netwerk groen

Stand van zaken Op 23 april heeft SOL het eerste platform van 2024 georganiseerd (Grote Hagen). Op 3
oktober is de tweede. Staat in de opdracht van SOL om dit te organiseren.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Maatschappelijke ontwikkeling

Actie 2.1.2 In Lombardijen komt een weggeefkast voor menstruatieproducten groen

Stand van zaken Wijkhub beschikt inmiddels over een weggeefkast; kan door de wijkraad hiervoor worden
gebruikt.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Wijkraad

Actie 2.1.3 Steun voor de kledingbank Rotterdam-Zuid groen

Stand van zaken Wijkraad heeft contact met de kledingbank en ondersteunt waar mogelijk
Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Wijkraad

Resultaat 2.2 Kinderen die leven in armoede worden ondersteund

Actie 2.2.1 Extra uren maken buiten school oranje

Stand van zaken N.a.v. deze actie was op 29 juli "24 overleg met van voorzitter van de wijkraad en
vertegenwoordigers van NPRZ en het cluster MO.

NPRZ heeft de beweegredenen van de scholen om niet mee te doen met de verlengde
schooldag in beeld gebracht. Ook is het aantal uitkeringsgerechtigde jongeren in Lombardijen
nu bekend. Verder wordt bekeken of ondernemers betrokken kunnen worden bij het
begeleiden van jongeren naar werk.

Een vervolgoverleg wordt ingepland (met ook W&I erbij). Actie vooralsnog bij wijkraad.
Situatie Actie loopt door in het nieuwe jaar.
Door wie Maatschappelijke ontwikkeling

Actie 2.2.2 In de wijk ontbijten groen

Stand van zaken Scholen zijn geïnformeerd dat ze subsidie voor een schoolontbijt kunnen aanvragen bij het
Jeugdeducatiefonds. Bij het Rode Kruis kunnen boodschappenkaarten worden aangevraagd
(voor ouders). De vergoeding via het Jeugdeducatiefonds kan overigens ook worden ingezet
voor warme maaltijden tussen de middag.
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Meer informatie hierover is te vinden op de websites:
https://www.jeugdeducatiefonds.nl/wat-doen-wij/programma-schoolmaaltijden
https://www.rodekruis.nl/wat-doen-wij/hulp-in-nederland/voedselhulp/
https://schoolmaaltijden.nl/

Scholen zijn via verschillende kanalen, zoals nieuwsbrief gemeente en door de partijen zelf,
geïnformeerd over de mogelijkheden.

Actie wijkraad over gesprek met partners is onbekend.
Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Maatschappelijke ontwikkeling

Actie 2.2.3 Kinderen kunnen goedkoper of gratis naar de speeltuin oranje

Stand van zaken Het is financieel  onhaalbaar om speeltuin Pascal gratis te maken. Ze ontvangen op jaarbasis
€15.000 aan verkoop dagkaarten. Daar komen de abonnementen nog bovenop. Er zou
dan dus min. €15.000 nodig zijn om de exploitatie rond te krijgen. Er wordt hiervan ook
een deel gespaard voor een nieuw gebouw. Met de Rotterdampas wordt  slechts 50%
gecompenseerd, waardoor de speeltuin €7.500 zou mislopen.

Stichting KIDS wil gezinnen die geen abonnement kunnen betalen tegemoetkomen.
Bijvoorbeeld een aantal uur vrijwilligerswerk voor de speeltuin of andere afspraken in ruil voor
een abonnement.

Situatie Actie loopt door in het nieuwe jaar.
Door wie Maatschappelijke ontwikkeling

Resultaat 2.3 Voorkomen van armoede

Actie 2.3.1 5 Wijk-Werktafels groen

Stand van zaken Er zijn verschillende wijkwerktafels georganiseerd waarin we mensen met een uitkering
bemiddelen naar dagbesteding, werk en of ze anderszins een stap verder te helpen.
1. Op 4 april is een inspiratie- en informatiemarkt voor alleenstaande moeders
georganiseerd, 2. Op 30 mei is een informatiemarkt georganiseerd voor alle werkzoekenden
uit Lombardijen (M&A en P010), 3. Op 17 juni is een jeugdnetwerkbijeenkomst georganiseerd
en 4. er wordt driemaal een wijkwerktafel, kort op elkaar, georganiseerd voor een  groep
werkzoekenden met hoge kans op uitstroom (17 september, 1 oktober en 22 oktober 2024).
Er is verbinding gezocht met ondernemers uit Hordijk, maar van een vereniging is het tot nu
nog niet gekomen.  In Spinoza is dit al wel gelukt, wat een succes is. We blijven hier energie
insteken. Evt. kruisbestuiving vanuit vereniging Spinoza.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Werk en Inkomen

Actie 2.3.2 Omgaan met geld voor kinderen en jongeren groen
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Stand van zaken SOL biedt voor tieners en jongeren SOLutions aan. Dit is een aanbod op maat en indien
nodig wordt er doorverwezen naar het wijkteam.

Ook is er speciaal voor Rotterdamse jongeren van 18 tot 27 jaar de Geldkrant GeldChecker
verschenen. Het is een uitgave met tips, advies, achtergrondverhalen en informatie over
geld.
De krant is voor jongeren gratis verkrijgbaar op de mbo-scholen Albeda en Zadkine,
bibliotheken, jongerenorganisaties en locaties waar veel jongeren komen, zoals de
Jongerenhubs.
Deze krant is digitaal te vinden: https://wow-rotterdam.nl/files/wow-rotterdam.nl/uploads/
files/736350/PDF_Geldchecker.pdf

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Maatschappelijke ontwikkeling

Actie 2.3.3 Toeslagen en regelingen zijn bekend groen

Stand van zaken Op 27 september 2024 heeft de wijkraad een notitie ontvangen met een toelichting op
de beschikbare ondersteuning (waaronder toeslagen en regelingen) voor mensen met
geldzorgen.

Iedere donderdagochtend is er een infoplein in het Huis van de Wijk de WOCL, waar
bewoners ook geholpen worden met hun hulpvragen. Stichting SOL biedt voor tieners en
jongeren SOLutions aan. Dit is een aanbod op maat en indien nodig wordt er doorverwezen
naar het wijkteam.  Info is beschikbaar in wijkhub.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Maatschappelijke ontwikkeling

Doel 3 Prettig wonen met elkaar Situatie
Resultaat 3.1 Bewoners zijn  trots

Actie 3.1.1 Betere aansluiting van lombardijen op OV groen

Stand van zaken Deze opgave wordt meegenomen in de verkeersstudie Pascalweg en Hordijk, welke
inmiddels is opgestart waarbij een extern adviesbureau de gehele opdracht uitvoert. In
januari 2025 wordt de eerste externe (participatie)bijeenkomst gehouden voor het project.
Actie is nu gestart, krijgt vanzelf zijn vervolg en komt daarom ook niet meer terug in 2025.

Situatie Actie wordt op afzienbare termijn volledig gerealiseerd.
Door wie Stadsontwikkeling

Actie 3.1.2 Community building groen

Stand van zaken Voor de periode september 2024- februari 2025 zijn er geen studenten in het Living Lab
Lombardijen werkzaam (er waren geen aanmeldingen); wel wordt de werving voor de periode
februari-juli 2025 voorbereid.
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De Lombatuin heeft twee werkmomenten per week.
De speelkeet (oude duimdrop) vraagt nog wat  extra onderhoud emn begeleiding van
vrijwilligers in het opzetten en openhouden.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Dienstverlening

Actie 3.1.3 Wij laten van ons horen groen

Stand van zaken Genoemde partijen hebben gebruik gemaakt van Like je wijk. Ook de wijkvernieuwing is via
like je wijk gecommuniceerd. Derde wijkkrant van 2024 verschijnt in oktober.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Dienstverlening

Resultaat 3.2 Een gemêleerde wijk

Actie 3.2.1 Melden van (woon)overlast groen

Stand van zaken Daar waar op straatniveau klachten binnenkwamen is op straatniveau gecommuniceerd hoe
woonoverlast gemeld kan worden. Daarnaast is er een meterkastkaart gemaakt en verspreid
en is er tijdens meerdere bewonersbijeenkomsten aangegeven hoe en waar te melden.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Directie Veiligheid

Actie 3.2.2 Onderzoek zelfbewoningsplicht in Lombardijen! groen

Stand van zaken Geen behoefte aan afrondend gesprek bij wijkraad.
Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Stadsontwikkeling

Actie 3.2.3 Zorgpartijen en omwonenden groen

Stand van zaken Wijkraad heeft actieve houding en inzet om met betrokken partijen en bewoners gesprek aan
te gaan. Dit heeft vooral gespeeld bij Antes/Hippiashof.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Maatschappelijke ontwikkeling

Resultaat 3.3 hedendaagse woningen

Actie 3.3.1 Energiebesparende maatregelen groen

Stand van zaken VvE's krijgen in eerste halfjaar 2025 nog een brief met mogelijkheden voor energiebesparing.
Daarnaast is er een aanbod voor woningeigenaren op het gebied van isolatie.

Situatie Actie wordt op afzienbare termijn volledig gerealiseerd.
Door wie Stadsontwikkeling
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Actie 3.3.2 Energiezuinigere huurwoningen oranje

Stand van zaken Havensteder heeft een wettelijke verplichting om de E,F en G labels aan te pakken. Dit
wordt nader bekeken binnen het kader van de totale woningvoorraad van Havensteder en de
uitwerking van het toekomstperspectief Lombardijen.

Situatie Actie loopt door in het nieuwe jaar.
Door wie Stadsontwikkeling

Doel 4 Waar bewoners zich veilig en gehoord voelen Situatie
Resultaat 4.1 Bewoners voelen zich veilig

Actie 4.1.1 4 Integrale acties groen

Stand van zaken Elk kwartaal heeft er een actie plaatsgevonden. Laatste kwartaal staat gepland op 26
oktober. Er wordt nog wel gekeken of acties meer in gezamenlijkheid met politie uitgevoerd
kunnen worden om slagkracht en zichtbaarheid te vergroten.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Directie Veiligheid

Actie 4.1.2 Buurtpreventie groen

Stand van zaken Eerste bijeenkomst heeft plaatsgevonden in Q1. Daarnaast is ook geïnvesteerd om Buurt
Bestuurt groepen meer te faciliteren.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Directie Veiligheid

Actie 4.1.3 Veiligheidsbeleving in beeld groen

Stand van zaken Binnenkort staat gesprek met wijkraad op het programma om de resultaten te presenteren.
Vervolgens zal worden gekeken welke acties in 2025 in het JAP zullen worden opgenomen.
Eindrapport is begin januari vastgesteld.

Situatie Actie wordt op afzienbare termijn volledig gerealiseerd.
Door wie Directie Veiligheid

Resultaat 4.2 Overheidsinstanties makkelijk bereikbaar

Actie 4.2.1 Klachten over 14010 en MeldR groen

Stand van zaken Kleine ongemakken worden doorverwezen naar gebiedsorganisatie en stadsmarinier.
Wijkraad heeft ook advies uitgebracht over MeldR

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Dienstverlening

Actie 4.2.2 Meldingen uit Lombardijen oranje

Stand van zaken Nog niet tot stand gekomen.
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Situatie Actie loopt door in het nieuwe jaar.
Door wie Dienstverlening

Actie 4.2.3 Wijkhub open en toegankelijk groen

Stand van zaken Wijkhub is op 5 dagdelen verspreid over drie dagen. Daarbuiten is de wijkhub ook vaak
bemensd en staat bewoners te woord.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Dienstverlening

Resultaat 4.3 Paden en wegen zijn veilig, toegankelijk en goed begaanbaar

Actie 4.3.1 4 Handhavingsacties verkeer groen

Stand van zaken Elk kwartaal hebben er meerdere acties plaatsgevonden. Problematiek wordt ook
meegenomen in de reguliere surveillance. Er wordt nog wel gekeken of er nog meer acties
samen met politie kunnen komen om slagkracht en zichtbaarheid te vergroten.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Stadsontwikkeling

Actie 4.3.2 Fietsen van Molierebuurt naar de winkels op de Spinozaweg groen

Stand van zaken Onderstaand het advies over het faciliteren van een fiets(voorziening) door het Spinozapark.

Wij zijn geen voorstander voor het aanbrengen van een fietspad of fietsvoorziening in het
Spinozapark om een aantal redenen:
- De huidige padenstructuur is niet breed genoeg om zowel fietsers en voetgangers af te
wikkelen. Door het te smalle profiel wordt het wandelcomfort van voetgangers aangetast en
is er een verhoogde kans op ongevallen;
- Het Spinozapark is niet lang geleden opgeknapt. Om fietsers toe te staan moeten er diverse
aanpassingen komen, zoals het verbreden van de paden en een duidelijk onderscheid
maken qua ontwerp en inrichting tussen de fietsvoorziening en de voetgangerszone.
Als dit onderscheid er niet is kan er niet gehandhaafd worden als er gefietst wordt op de
(aanliggende) voetpaden. Een grondige herinrichting is daarom dan noodzakelijk en kan niet
worden afgedaan met alleen bebording;
- Door fietsers toe te laten in het Spinozapark verhoog je de kans op meer fietsers in de
voetgangerszone. Dit is nadelig voor de wandelpaden en wandelaars;
- Het pad aan de noordzijde van het Spinozapark komt uit bij de voetgangersoversteekplaats
over de Spinozaweg. Dit wordt nu beschouwd als onveilige oversteekplaats, gezien je 2x
twee rijstroken over moet steken. Afdekgevaar bij aankomend verkeer is groot, waardoor je
tijdens het oversteken verkeer op de tweede rijstrook niet tijdig aan ziet komen. Door fietsers
door het park te faciliteren komen zij ook bij dit oversteekpunt, en dat is juist de plek waar je
ze niet wilt hebben;
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- Daarnaast zij er goede (separate) fietsvoorzieningen aan de Pascalweg en de Guido
Gazelleweg (laatste deel bij het kruispunt) die je met een VRI geregelde oversteek naar de
winkels aan de Spinozaweg brengt.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Stadsontwikkeling

Actie 4.3.3 Verkeersonderzoek Pascalweg (incl. Guido Gezelleweg) groen

Stand van zaken Besluit op vrachtwagen en tractoren verbod is een verkeersbesluit voor opgesteld en deze
is in afwachting van de bezwaartermijn (6 weken). Er is 1 bezwaar binnen gekomen op het
landbouwvoertuigenverbod en dit zal na uitspraak in hoorzitting pas verder uitgezet kunnen
worden.  Verkeersonderzoek Pascalweg en Hordijk is op dit moment opgestart . In januari
2025 wordt een 1e participatiebijeenkomst georganiseerd voor het project, welke doorloopt
tot Q2 in 2025 voor oplevering van de studie. Verkeersonderzoek  is inmiddels gestart
resultaten komen in eerste helft 2025 beschikbaar. Actie komt daarom niet meer terug in JAP
25.

Situatie Actie wordt op afzienbare termijn volledig gerealiseerd.
Door wie Stadsontwikkeling

Doel 5 Waar voor iedereen wat te doen is Situatie
Resultaat 5.1 Er is levendigheid op straat

Actie 5.1.1 Evenementen in Lombardijen groen

Stand van zaken In het Spinozapark hebben tot nu toe drie evenementen plaatsgevonden: Sweet Kingsday,
Spinozafest en Spinozapark festival

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Dienstverlening

Actie 5.1.2 Sinterklaasintocht in Lombardijen groen

Stand van zaken er ligt een voornemen van de ondernemersvereniging om dit te organiseren; wijkraad is
hierbij aangesloten

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Wijkraad

Actie 5.1.3 Zondagmiddag in het park groen

Stand van zaken Dit jaar geen kleinschalige programmering; wel programmering in Sanna op Zuid, 1 festival
extra in het Spinozapark, en festiviteit van 't Haantje en Baroeg

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Dienstverlening

Resultaat 5.2 Er is voor jongeren genoeg te doen om zich te vermaken, te ontwikkelen en geld te
verdienen
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Actie 5.2.1 2 Jeugdnetwerkbijeenkomsten groen

Stand van zaken Twee jeugdnetwerkbijeenkomsten in Lombardijen voor 2024 (in januari en in oktober) en er
heeft een wijkwandeling in juni  2024 plaatsgevonden met de jeugdnetwerkpartners.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Maatschappelijke ontwikkeling

Actie 5.2.2 4x in gesprek met SOL over activiteiten voor jongeren groen

Stand van zaken SOL is in het voorjaar langs geweest om hun activiteiten te bespreken. De Spin in 't web
bespreekt met Wijkraadcoördinator de frequentie van het langskomen bij de wijkraad i.v.m.
tijd. De wijkraad wordt meegenomen in alle mailings en nieuwsbrieven m.b.t. de activiteiten
die plaatsvinden.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Maatschappelijke ontwikkeling

Actie 5.2.3 Met Jongeren in gesprek groen

Stand van zaken SOL heeft in samenwerking met Concreet Blossum diverse brainstormsessies met de
jongeren georganiseerd. Voor het opzetten van de jongerenhub, de ideeën zijn verzameld,
de jongerenhub Lombardijen is ingericht en geopend vrijdag 13 september 2024.

Dit is een plek om het duurzaam contact met - en inzet voor en van jongeren te stimuleren en
te borgen.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Maatschappelijke ontwikkeling

Resultaat 5.3 Plek voor activiteiten

Actie 5.3.1 Activiteiten voor ouderen groen

Stand van zaken SOL is al in het voorjaar langs geweest om hun activiteiten te bespreken. De Spin in 't web
bespreekt met Wijkraadcoördinator de frequentie van het langskomen bij de wijkraad i.v.m.
tijd. De wijkraad wordt meegenomen in alle mailings en nieuwsbrieven m.b.t. de activiteiten
die plaatsvinden.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Maatschappelijke ontwikkeling

Actie 5.3.2 Jong en Oud groen

Stand van zaken SOL is al in het voorjaar langs geweest om hun activiteiten te bespreken. De Spin in 't
web van SOL bespreekt met Wijkraadcoördinator de frequentie van het langskomen bij de
wijkraad i.v.m. tijd. De wijkraad wordt meegenomen in alle mailings en nieuwsbrieven m.b.t.
de activiteiten die plaatsvinden.

Situatie Actie is gerealiseerd.
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Door wie Maatschappelijke ontwikkeling

Actie 5.3.3 Jongerenhub, meer ruimte voor activiteiten groen

Stand van zaken De jongerenhub Lombardijen is ingericht en geopend vrijdag 13 september 2024.
Jongerenhub biedt een veilige en inspirerende plek waar jongeren samenkomen.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Maatschappelijke ontwikkeling
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